

*He rose  
again*

the third day  
according to  
the scriptures.

*1 Corinthians 15:4*



***Bulletin of April 1 & 8, 2018 / Feuillet du 1 et 8 avril, 2018***

**SATURDAY, March 31<sup>st</sup>, Easter Vigil**  
\*20h00 (Glen Walter) **PRO POPULO**



**SAMEDI, 31 mars, Veillée pascale**

**EASTER / PÂQUES**

**SUNDAY, April 1<sup>st</sup>**

9h00 (Glen Walter)

11h00 (Lancaster)

**Bilingual masses / messes bilingues**

**Gisele & Line Constantineau** by Tony & Micheline Dostie

**Isabelle Carriere** by Melissa, Stephane & sister Mya

**DIMANCHE, 1 avril**



**TUESDAY, April 3<sup>rd</sup>**

9h00 (Glen Walter)

**Christian Bombardier** par P. Marc

**WEDNESDAY, April 4<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster)

**Carmen Dubeau-Villeneuve** par Gilles Villeneuve & famille

**THURSDAY, April 5<sup>th</sup>**

\*9h30 (école l'Ange-Gardien)

**Roger Dube** par P. Marc

**FRIDAY, April 6<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster)

**ADORATION**

9h30 (Lancaster)

**Donald Bowen** by Normande Beaupre & Monica Desaulniers

**SATURDAY, April 7<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster)

**Gerald Lefebvre** par Guillaume & Marie-Rose Godard

17h30 (Glen Walter)

**PRO POPULO**

**SECOND SUNDAY OF EASTER / DEUXIÈME DIMANCHE DE PÂQUES**

**SUNDAY, April 8<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter)

**Martin Vanoverbeek** by Therese Vanoverbeek & family

11h00 (Lancaster)

**Jeannine & Roby** par Jacques Lapierre & family

**TUESDAY, April 10<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter)

**Rhea Morin** par P. Marc

**WEDNESDAY, April 11<sup>th</sup>**

\*9h30 (Chartwell Lancaster)

**Aux intentions de Tex Corriveau** par Sylvianne & Richard

**THURSDAY, April 12<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter)

**Rolland Piche** par Diocese Alexandria-Cornwall

**FRIDAY, April 13<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster)

**ADORATION**

9h30 (Lancaster)

**Ruth Jeny** by Paul & Heidi Oeggerli

**SATURDAY, April 14<sup>h</sup>**

16h00 (Lancaster)

**PRO POPULO**

17h30 (Glen Walter)

**Alice Valade** par la famille

**THIRD SUNDAY OF EASTER / TROISIÈME DIMANCHE DE PÂQUES**

**SUNDAY, April 15<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter)

**Leonie & Guy Villeneuve** by Ginette & Serge Richer

11h00 (Lancaster)

**Dwayne Myers** by Therese Myers-Lapierre



COLLECTION	Precious Blood Parish	Saint Joseph Parish
March 18, 2018	\$953.85	\$941.05
March 25, 2018	\$900.65	\$880.20
Development & Peace	\$450.00	\$294.00
Palms	\$183.40	\$40.00



*Precious Blood Parish in Glen Walter* will be hosting their next **BINGO** on **Wednesday, April 4<sup>th</sup>, 2018** in the church hall starting at 7:00 pm. **EARLY BIRD GAMES** start at 6:20 pm. Over \$1200.00 to be won. **Hope to see you there!**

*La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter*, planifie son prochain **BINGO** le **mercredi, 4 avril, 2018 à 19h00** dans la salle paroissiale. **«PARTIES ARRIVE-TÔT» à 18h20.** Plus de \$1200.00 à gagner. **Espérant vous voir des nôtres.**

**FÊTE DE LA DIVINE MISÉRICORDE** : Vous êtes invités à venir vénérer l'image de la Divine Miséricorde **le dimanche 8 avril en la Cocathédrale de la Nativité à 14h30**. À l'intérieur d'une heure d'adoration, il y aura la récitation du chapelet de la Divine Miséricorde suivie de la vénération de l'image. Veuillez noter que cette année il n'y aura pas de confessions avant la célébration; nous vous encourageons de recevoir le sacrement de la réconciliation durant le carême.

**DIVINE MERCY SUNDAY** - All are welcome to come and celebrate Adoration and Divine Mercy chaplet with us at Blessed Sacrament Parish on **Sunday, April 8<sup>th</sup>, 2018 at 3:00 pm.**

*The Patrons of St. Columban Foundation* invite you to a chicken dinner fundraiser for the restoration of the historic St. Columban's Church at the Royal Canadian Legion Branch 297, 415 Second St., W., Cornwall **from 4:30 p.m. to 6:30 p.m. on Sunday April 15<sup>th</sup>, 2018.** Tickets \$12 are available at St. Columban's parish office during office hours, from Foundation members, by calling Brian Lynch at 613-933-8353 and at the Legion. Everyone is welcome!

**Knights of Columbus Council 755**, 205 Amelia Street, invite you to a Fundraiser on **"Good Friday" March 30<sup>th</sup>, 2018** for "Fish & Chip". Doors open at 3 pm and served from 4 to 7 pm. Cost \$10.00 per person. Everyone Welcome!

**Père Claude Thibault et les paroissiens de Ste-Thérèse-de-Lisieux**, vous invitent à leurs prochain bingos, les **jeudis, 12 et 26 avril, 2018**, dans leur salle paroissiale. Les portes et cantine ouvrent à 17h30; lève-tôt à 18h30, le bingo commence à 19h. Coût -15 cartes 20\$ inclus les parties spéciales; 50/50 extra. Montant à gagner 1,100\$ plus les parties 50/50.

**Les Chevalier de Colomb Conseil 1919 Sacré-Cœur, Alexandria**, vous invitent à un *Souper Spaghetti / Jamboree* **le samedi, 7 avril, 2018** dans la salle paroissiale : souper servi de 16h30 à 19h ; musique et danse à partir de 17h45. Tous les profits seront versés pour les oeuvres de charité. Adulte : 12,00\$ / enfants : 6,00\$ / moins de 5 ans : gratuit. Pour plus d'information contacter Alex et Marlene Duperron 613-525-2674 ou Yvon et Ginette Delorme 613-525-4050.

**The Knights of Columbus Council 1919 Sacré-Coeur, Alexandria** cordially invite you to their *Spaghetti Supper & Jamboree* on **Saturday, April 7, 2018** in their Parish Hall; meal served from 4:30pm to 7pm; Music and Dance starting at 5:45pm. All proceeds will benefit to charities. Adults: \$12.00 / children: \$6.00 / less than 5: free. For information, contact Alex & Marlene Duperron 613-525-2674 or Yvon & Ginette Delorme 613-525-4050.

**Cours de Bible** - Le thème : Comment Jésus réagissait-il aux pièges? Comment mieux connaître le Seigneur. Animateur Gérard Labrecque (autrefois de La Citadelle), le **lundi 9 avril, 2018 à 19h00** à l'école secondaire catholique La Citadelle (bibliothèque). Étude et partage des textes Évangéliques. Pour plus d'information, contacter Gérard au 613-933-6896.

**Women's Morning of Reflection:** Please join us *Saturday, April 7th from 9:30 am - 12:00* at the Centre Charles-Emile Claude on Chevrier St., Cornwall, for mass, confession, breakfast, a talk and the rosary. Our guest speaker is Anne Vancelli. Her talk is entitled *The Amazing Legacy of the Religious Hospitalers of St. Joseph*. A free will offering of \$5.00 is appreciated. Contact Heidi Krol at 613-347-7561 (michaelkrol@xplornet.com) or Marilyn Light at 613-537-2021 (Marilynn.light@gmail.com) for any inquiries.

**CHARITY CHILI CHALLENGE** for *HOSPICE CORNWALL* – Just want to eat OR cook and compete – **Saturday, April 14<sup>th</sup>, 2018**, St. Matthew's Lutheran Church, 1509 Second St. W., Cornwall, co-sponsored by "Swinging B's Square Dance Club" – Crafter tables-Silent Auction from 4:00 to 7:00 pm. MEAL: Mild, medium, hot, vegetarian chili, professional & all the fixins, beverage & ice cream sundae will be served from 4:00 pm. Cost: adults \$10, children 12 & under \$5, family rate \$25. Tickets are available at Hospice Cornwall, 1507 Second St. W. 613-938-2763 or Swinging B's 613-933-4052. **REGISTER YOUR CHILI**. For more information, contact Helen 613-933-4052 or [helenmaccallum@sympatico.ca](mailto:helenmaccallum@sympatico.ca).

## *Saint Joseph and Precious Blood Parishes / Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang*

**OFFICE :** 18318 County Rd 2, Cornwall, ON. K6H 5R5

**OFFICE HOURS :** Tuesday to Thursday 9am to 4pm

[preciousblood@bell.net](mailto:preciousblood@bell.net)

Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

[saintjoseph@bell.net](mailto:saintjoseph@bell.net)

### *Chers Paroissiens et Parisiennes*

« Joyeuse Fête de Pâques 2018 » à chacun et chacune de vous. Alors que nous expérimentons la joie de Pâques, que nos rencontres avec nos familles garde Jésus vivant dans nos cœurs.

Personne n'a été témoin de la résurrection, mais le Christ dans son amour a cherché ses disciples, a ouvert leurs cœurs et a fait renaître leur foi en apparaissant à eux, ressuscité des morts. Le changement que cela a provoqué dans ses disciples est devenu un nouveau début, inexplicable dans nos termes humains, car il n'était qu'un aperçu du monde à venir. Dieu nous appelle tous et toutes à faire un cheminement spirituel dans notre vie et la fin ne serait vraiment qu'un début.

Nous sommes profondément reconnaissant envers ceux et celles qui ont aidé à préparer, organiser et à vivre cette Semaine Sainte. Rick et moi-même, vous offrent nos vœux de paix et de joie dans le Christ Vivant. Et surtout, n'ayez pas peur de proclamer la Bonne Nouvelle que Jésus est bel et bien vivant au milieu de nous!

*Rév. Père Marc Piché et Rév. M. Rick Jarvis*

### *Dear Parishioners*

A very **Happy Easter 2018** to each and everyone of you! As we experience the Easter joy, may our gatherings with our family keep Jesus alive in our hearts.

No one witnessed the resurrection itself, but Christ in his love sought out the disciples, opened their hearts and reawakened their faith by appearing to them, risen from the dead. The change that then came about in his followers, as a new beginning, inexplicable in human terms, for it was a glimpse of the world to come. God calls each one of us to make a spiritual journey throughout our lives and the end will really be the beginning.

Our deepest gratitude to all who helped prepare, organize and live this most Holy Week. Rick and I wish you all abundant blessings and graces from Our Risen Lord, Jesus Christ!

Do spread the Good News that Jesus is alive in our midst!

*Rev. Marc Piché & Rev. Mr. Rick Jarvis*

